

Date :

التاريخ : 18 يوليو 2019

**Mr. Hassan Abdulrahman Al-Serkal**  
**Executive VP & Chief Operations Officer**  
**Head of Operation Division**  
**Dubai Financial Market**

السيد/ حسن عبدالرحمن السركال المحترم،،،  
نائب رئيس تنفيذي- رئيس تنفيذي العمليات  
رئيس قطاع العمليات  
سوق دبي المالي

Greeting ,,,

تحية طيبة وبعد ،،،

We hereby inform you that the Company held its postponed Extraordinary General Meeting (EGM) today, 18/07/2019. The Extraordinary General Assembly approved the accumulated losses write off amounted KD 57,299,806 as at 31/03/2019 through the use of the issuance premium of KD 11,973,061 in addition to a partial reduction of the capital by KD 45,326,745. The new capital has become 26,673,255 KD with a number of 266,732,550 shares. In accordance with the provisions of the Commercial Companies Law, Article No. 219, the Extraordinary General Assembly's resolutions shall be effective only after taking the publicity procedures.

نفيدكم بأن الشركة قد عقدت اجتماع الجمعية العامة غير العادية المؤجلة اليوم 2019/07/18 حيث وافقت الجمعية العامة غير العادية على إطفاء الخسائر المتراكمة بمبلغ 57,299,806 دينار كويتي كما في 2019/03/31 ، وذلك عن طريق إستخدام علاوة الإصدار البالغة 11,973,061 دينار كويتي بالإضافة إلى تخفيض جزئي من رأس المال بمبلغ 45,326,745 دينار كويتي ليصبح رأس المال الجديد هو 26,673,255 دينار كويتي بعدد 266,732,550 سهم ، علماً بأنه وفقاً لأحكام قانون الشركات التجارية المادة رقم 219 فإن قرارات الجمعية العمومية غير العادية لا تكون نافذة إلا بعد إتخاذ إجراءات الإشهار .

You will be provided with the minutes of the Extraordinary General Assembly Meeting upon its approval by the Ministry of Commerce and Industry in the State of Kuwait and the resignation of the commercial register and complete the procedure legally prescribed publicity for the entry into force of this decision

وسيتم تزويدكم بمحضر إجتماع الجمعية العمومية غير العادية فور إتمامه من قبل وزارة التجارة والصناعة في دولة الكويت والتأشير بالسجل التجاري وإستكمال إجراءات الإشهار المقررة قانوناً لنفاذ هذا القرار

Regards ,

وتفضلوا بقبول فائق التحية والتقدير،،،



صالح صالح السلمي  
عضو مجلس الإدارة والرئيس التنفيذي  
Saleh Saleh Al-Selmi  
Board Member & C.E.O